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Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 

 
ZÁPIS č. 1/2021 

z on-line jednání Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 
konaného dne 4. 3. 2021 od 15.00 hodin prostřednictvím platformy Skype 

 

 
ÚČAST 

Členové komise: Radek Dolejš (předseda), dr. Viktor Korček, Ing. Michal Mišina, 
Mgr. Vlastimil Kerl, Mgr. Lukáš Němčík, Kateřina Hájková 
  
Omluveni: Peter Kuhar, Ing. Vojtěch Matějček, Mgr. Petr Bielik 
 
Tajemnice: Bc. Eliška Švandová – odbor školství a volnočasových aktivit 
 
Hosté: Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun, Ing. Simona Boldi – vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit 
 
 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu  
2. Schválení programu jednání  
3. Kontrola plnění usnesení  
4. Volba místopředsedy 
5. Činnost komise v roce 2021 a schválení plánu práce na rok 2021 
6. Projednání drobných úprav Koncepce rozvoje cestovního ruchu 
7. Různé  
8. Závěr  
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JEDNÁNÍ 
 

K bodu 1 a 2 – Zahájení a schválení programu jednání 

 
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda komise Radek Dolejš. Předseda informoval 
o rezignaci Mgr. Ivana Kůse z Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun. Sdělil, že rada 
zvolila nového člena komise Mgr. Petra Bielka, který se však z dnešního jednání omluvil. 
  
Radek Dolejš řekl, že vzhledem k situaci se komise schází on-line, upozornil, že z jednání 
bude pořízen záznam a dotázal se, zda je to pro všechny v pořádku. Přítomní nic nenamítali. 
Dále informoval o postupu organizace jednání a o hlasování. 
 
Předseda jmenoval zapisovatelkou tajemnici komise Elišku Švandovou a ověřovatelem 
Ing. Michala Mišinu. Dále požádal tajemnici o sečtení počtu přítomných členů. 
Ta konstatovala, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 6 členů a komise 
je tak usnášeníschopná.  
 
Radek Dolejš sdělil, že program jednání byl dán na pozvánce a vznesl dotaz, zda je návrh 
na změnu programu, nikdo nevystoupil. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun schvaluje program jednání.  
 
Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 3 – Kontrola usnesení  

 
Eliška Švandová informovala přítomné o usnesení rady města č. 338/51/RM/2020 ze dne 
7. 10. 2020, kterým rada vzala na vědomí zápis č. 3 z jednání komise pro cestovní ruch. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí plnění usnesení. 
 
Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 4 – Volba místopředsedy  

 
Předseda Radek Dolejš informoval, že je vzhledem k rezignaci Mgr. Ivana Kůse potřeba zvolit 
nového místopředsedu. Na funkci navrhnul dr. Viktora Korčeka a dotázal se, zda někdo 
navrhuje protikandidáta. 
 
Jiný kandidát na funkci navrhnut nebyl a dr. Viktor Korček vyslovil souhlas se svou nominací. 
 

Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun volí dr. Viktora Korčeka do funkce 
místopředsedy Komise pro cestovní ruch rady města Beroun. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 1 
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K bodu 5 – Činnost komise v roce 2021 a schválení plánu práce na rok 2021 

    
Předseda Radek Dolejš sdělil, že plán práce na rok 2021 obdrželi přítomní v dostatečném 
předstihu. Na základě porady s tajemnicí navrhnul ještě dodatečné úpravy a požádal Elišku 
Švandovou, aby je odprezentovala. 
 
Tajemnice upravený prán práce sdílela na obrazovku a vysvětlila jednotlivé změny či témata. 
 
Ing. Michal Mišina informoval, že se připravuje revitalizace medvědária, takže si není jistý, 
zda je nutno mít v plánu práce téma „Budoucnost Medvědária Beroun“. Předseda Radek 
Dolejš mu vysvětlil, že je to myšleno ve smyslu samotných medvědů, jejich délky života. 
 
Nikdo další nevznesl na navržený plán práce připomínky a tak bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun schvaluje navržený plán práce 
a doporučuje Radě města Beroun, aby jej schválila. 
 
Hlasování: pro 6  – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 6 – Projednání drobných úprav Koncepce rozvoje cestovního ruchu. 

 
Předseda sdělil, že návrh úprav obdrželi všichni s předstihem, vyzval tajemnici, aby úpravy 
odprezentovala. 
 
Eliška Švandová informovala, že úpravy vzešly z podnětů odborné veřejnosti. Materiál 
důkladně prošel a okomentoval zejména vedoucí správy CHKO Český kras RNDr. František 
Pojer. Dále uvedla, že úpravy byly nutné zejména z hlediska aktualizace některých informací 
– dostupná nová data, změny podmínek na základě pandemie COVID-19 atp. 
 
Tajemnice postupně představila úpravy. Připomínky a náměty se vztahovaly k následujícímu: 

 V rámci hrozeb SWOT analýzy byla kromě konkurence okresních měst z hlediska 
nabídky cestovního ruchu doplněna i konkurence větších sídel na podnět předsedy 
Radka Dolejše. 

 Vzhledem k pandemii COVID-19 byly v koncepci upraveny klíčové ukazatele plnění 
hlavní cíle. Původní zvýšení počtu přenocování a počtu návštěvnosti MIC bylo 
reformulováno na navrácení počtu přenocování a počtu návštěvností MIC do doby 
před COVID-19 s případným navýšením. Ing. Michal Mišina upozornil, že až krize 
pomine, zažije cestování obrovský boom, kdy lze očekávat skokové navýšení počtu 
přenocování a počtu návštěvnosti MIC. S tímto je třeba počítat v rámci 
vyhodnocování plnění koncepce. Předseda Radek Dolejš souhlasil. Připomínka bude 
uvedena v materiálu samotné koncepce. 

 K novému vedení dálkové cyklotrasy č. 3 upozornil Ing. Michal Mišina, že zájem 
na jejím přeložení podél Berounky a Litavky má kromě zmíněného Klubu českých 
turistů i Středočeský kraj. 

 V rámci marketingových aktivit byla diskutována tištěná turistická prezentace města, 
která by buď byla řešena samostatně či ve spolupráci (a vizuálu) destinační agentury 
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Berounsko. Předseda Radek Dolejš a Mgr. Dušan Tomčo se vyjádřili, že provázanost 
s agenturou a jejím vizuálem dává smysl. Ing. Michal Mišina upozornil, že je potřeba 
mít pro realizaci pravidla, Eliška Švandová reagovala, že pravidla již jsou a představila 
příklady konkrétních tištěných materiálů, které agentura realizovala pro jiné města 
a obce či podnikatelské subjekty. Dr. Viktor Korček upozornil na problematiku 
autorských práv. 

 
Předseda Radek Dolejš se zeptal, zda někdo z přítomných nechce ještě něco dodat, nikdo 
se neozval, a proto bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun souhlasí se zapracováním úprav 
do návrhu Koncepce rozvoje cestovního ruchu a doporučuje Radě města Beroun projednat 
návrh koncepce rozvoje cestovního ruchu. 
 
Hlasování: pro 6 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 7 – Různé 

    
Na podnět předsedy Radka Dolejše proběhla diskuze o plánované revitalizaci mědvědária 
a okolí včetně zřízení toalet, o které podrobně informoval Ing. Michal Mišina.  
 
Předseda se také dotázal Mgr. Vlastimila Kerla na plány Muzea Českého krasu, ten sdělil, že 
pro letošní rok je hlavním úkolem dokončení a zprovoznění centrálního depozitáře. Pro rok 
2022 je plánována činnost spojenou s 50. výročím CHKO Český kras. 
 
Ing. Michal Mišina a Mgr. Dušan Tomčo informovali o workoutovém hřišti Na Štulovně, 
projekt se již připravuje. Dílčí prvky budou možná umístěny i u in-line dráhy. Mgr. Vlastimil 
Kerl vyjádřil názor, že podobu by bylo vhodné konzultovat s cílovou workoutovou 
komunitou.  
 
Ing. Simona Boldi informovala o oslavách 1100. let od smrti sv. Ludmily. Hlavní událost 
proběhne 18. září 2021 na Tetíně, Arcibiskupství pražské očekává 5 až 10 tis. návštěvníků. 
Ing. Michal Mišina upozornil, že bude potřeba s výrazným předstihem řešit dopravu (ideálně 
vlakovou a autobusovou, tak aby Beroun nebyl přetížen automobily). Ing. Lukáš Němčík řekl, 
že událost tohoto rozměru je pro město velkou příležitostí.  
 
V závěru bodu proběhla diskuze k rekonstrukci hradební bašty a jejímu případnému 
zpřístupnění. 
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K bodu 8 – Závěr 

 
Předseda Radek Dolejš společně s tajemnicí navrhnuli termín dalšího setkání na čtvrtek 
22. dubna 2021 od 15:00. Předseda dělil, že materiály všichni obdrží s předstihem 
a s předstihem budou také všichni informováni, zda se bude jednání konat osobně či on-line.  
 
Na závěr poděkoval předseda všem přítomným členům a hostům za účast a jednání ukončil. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Eliška Švandová 
 
 
 

…………………………………………….. 

Ověřil: Ing. Michal Mišina 
 
 
 

…………………………………………….. 

Předseda komise: Radek Dolejš …………………………………………….. 
 


